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Protokół Nr xxvl]/2o1]

z sesji Rady Gminy Mietków
z dnia 26lutego 2013 r

Major ofubelny odcz}tal dtyzję Ministra obrcny NarodÓwc.j o mdmiu ycbmego medalu
,,za zólugi dla obronności kJaju'. Annie Dorosz i Józe|owi Doiosz, Męczyl meda| i
legiqmację orŹ 'ożyl życzeńia
PŹewodliczący żlożyl życzenia i po$'iedział. że dumnijest€śmy z takiclr md!'

- Regina ozga skdbnik Gniny pŹedstasi]a pmjek lcńwaly w sprawie @iany budżeLu
gminyna20 l i rok .

G]osowa]o 15 Bdnych oddeo 15 glosów..za.'
HelenaAnymowiczZ.ca PŹewodnicfącego slvieldzilą Źe uchwala fośal! podjęlajednoglośni€

s*ję otwoŹyla z.Ća Pżewodnicfąceco Rady cniny Hclcna AńJmowicz slowami
..otwierm sesję Rady ominy Mietkó '' pŹywna]a Ma.jora Grobelncgo. radne8o powiatowego
keneusza slonę' Panią Annę Dorosz i rfzystkiclr zebleych. Na podstaivic |isty obecności
Świerdzila quom. poinfomowała' żE ł?ro*€dza się do pouądku obrad punl( jjPÓdjęcie
uchwalx rv sprawie flecenia Konisji Rewify.jnej Rady cminy Mielków zbadani! skarei P!ńi E*y
RajczkowskieiJaosz Dyrektora cimnżjm. na dzialańia lodcjnowme w ŚosuŃu do skdzącej
pżef wójta Gniny Mietków,' Następnie pu edstasila porządek obrad pÓ himach:

l' vręczenie PaniAmie Dorosz ycbmcgo mcdalu.'Za zasługi dla obrcnności kńju.,
2, Podjęcie lchiuly N splawie zmimy budże$ eńińy na 20 | ] tok,
]. lodjęcie uchwaly w sprawie mb}nveia' zbywmia i obciamia nieruchomości ord ich

sldfierż2$iania lub *tlajmowmia na okes dluzszy niż trzy lata |ub cfas nieoznaczony
4, lodjęcie uchwaly w spńwie a$iadonjienia Poi KataŹyny Kampy.Padol o ponownyn

pzesuięciu ieminu rczpalżenia z]ożonych skalE
5' lodjęcie uchwaly w spnwie zlecenia Konisji Rewizyjnej Rady ominy Mietków zbadfuia

skargi Pani Ewy Rajczakowskiej-Jarosz Dyrekton Gnnnazjun, na dzialania podejnowale
rv śosuoku do skezącej pŹez wójla Gniny Mietkółl

6' Podjęcie uchwal' w spnwie pżyjęcia Gninnego PrcBr,nru Plofilaktyki i RÓfviPywmia
P lob]eno l  Ą| |o\o  o\q .  t  '  NJ 'Lomdn.I  nJ  20|]  | 'Ę

'  Poo]ę . ie  k tuJ\  B  ' f l J s lep14 ę ' ia  aL ' J J ] i4 . j ' ' ' P Iogru|n l  o .nIonJ  ślodoq ' ' "a  na  InJ
20l2 2015 z pespekl}ryąna |ala 20l6.2019 d|a oniny Mictków..

8' Podjęcie ucbwa]y *'sprawie himy Uch\sly Nr l/],0l0 Rady Gnińl Mie(ów f dnia 2
grudnia 2010 rcku $'spnwie powo]ania komisjista|ych Rady cminy Mi.lkóW wybolu ich
prTwodniczącyĆh oąz skladów osobowyclr' Znienionej uchNałą NI xl/5'l201l Rady
Gminy Mie&ów z dnia ]4 listopada 20ll r oraz uchwa]ą Nr xvl/?9/20l2 Rady Gniny
Miet*ów z dni! 29 nrNa 2012 r

9' vnioski i inlcrp€Iacje radnycn,

v ^viązku z wpioładzeniem nian w poŹądku obrad, prcszę o przeslosowanie
Glosowalo 15 ńdnyclr oddano 15 e]osó*',,2a,'
P*wodniczący snvierdfił, ze poŹądek obnd zostal pŹyjęIy jednoglośnie'

vójl . poin|omowa|.zc mcda]c .'Za as]ugi dla obiomości łtju', olżyńali juŹ P sobcf'k
-'ory - 5 synó$'062 P Dąbek yebmy ] synóv'i teraz P Dolosz sEbrny - ] synów
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Ama Peek - Radca Prawny U6 - pudśawiła Prcjel(t uchwaly w spńwie nabyMnia.
zb'amnia i obcią7Ąia nieluchomości o!@ ich sldzicŹawimia lub *flrajmowania n' okĘs
d]usfy niż tży lala lub c^ nieom&żony

ołosowalo 15 ńdnycb oddano 15 głosów..z'.
EelemAń)mowicf Z.ca PŹewodnicząceBo stwi€rdzila. że uch*?h zostala podjęlajedńogłośnie.

H' Aqmorńcz z'ca Pu ervodnicząceso plzedsla\'ila prcjekt uch$aly w spńwie
zawiadonienia Pei Kal.tyny Kdpy.Pado| Ó ponown'ń prresuięciu terminu
rofpafienia z]ożonyclrskarg
Pżewodniczący wyjaśni|' że (onisja Rewizyina poslanowiła plresunąó temnr mzpatrfenia
ska€ z€ wgIędu na ńedimje'

H' Ańymowicz - z.ca PŹewodÓiczącego pż'edsuvila prcjckl !Ćbwaly w sprałie z|eĆenia
Konisji R€\łizyjnej Rady ońiny Mietków fbadania skdgi PMi Eq Rajcakosskiej
JtroŚz Dyielrtora cimnlzjum, na działania podejnoMre w slosu.ku do skmzĄcej pŹ€z
\łójla cńiny Mielkó\Ł

closo{alo 15 radnycb oddano ]5 g]osów.'fa''
HelenaAńynowicz z.ca PŹ€wodniczącego Świerd'ła, ze uchwala zośa]a Podjelajcdnoglośnie

closołalo 15 Bdnyclr - oddano ] 5 g]osów ',za.,
Helena^nynowic2 z'ca PEewodniczącego stwierdfi]a. ze uchwa]a zośa]a podĘtajednogłośnie,

' H. A.tymowicz - f.ca Przewodnicząceeo
Cminnego PD$mu Prcnhkryki i
NdkolrEii.a20ll rok.

Glosowalo 15 ńdnych oddano l5 głosów,,2,,
He|ena Ań]moMcz z{a Pftwodnicząccgo stwieńzi]a, fe uchwala bslala podjęla jednoelośnie'

H' AĄalowicf - z{a PŹewodni.fącego pizedslawila prjekl uchrvab Ń Śplawie pżyjęcia
a].lMliacji .'Poglmu oclnony srodowiska na la|a 20l2.20l 5 z pcrspcktywą na |ata 20l ó
20l9 dla cminy Mictkóv.

olosowało I5 ńdnych oddano 15 8losół',.2,.
Helena Aqmowicz z.ca PŹcwodniuącego st\ńe'dżil'' że uchwala zostala podjęla FdnoBlośnie'

pmdslawila prcjekl uchqaly ł' splawie pżyjęcia
Roeiv}avania Pbbleńów Alkoholovycb i

' i.1' AĄmowicz - zca PŹewodniczącego pmdslawila prcjekl uchwaly *' spmwie aiuy
Uchwa]y NI !32010 Rady Gminy Mie*ów 2 dnia 2 cludnia 2010 roktr w sprawie
poNołmia komisji slalych Rady ctiny Mietkó\ wyboru ich pŹ€wodniczących olM
składów oŚobowycb' nienioncj rchwalą Nr xl/5720l l Rady Gniny MielLórv z dnia 14
listopada 2011 r orż uchwalą Ni xvl/792012 Rady cnin' Mietkół z dnia 29 meca
2012 r.

GlosowaIo 15 ńdnycb oddao 14 głosów '4'., l g]os .]wslżynujący sĘ'.



- l -
Helena Ań}mowicz Z'ca Puewodniczącego sxvierdzilą że uchwała została podjęta większością

_ PŹewodniczący RG . 2wrioskowal na podslawie Uśal€ń Komisji o eĘkszenie jej
skhd! Komisji Rewiz'nej rł aśnil. ć w statucie je$ ujęIe. Źe komisje sk|adają się od 5
do 7 osób, a kon' Rewizyjna skladala się z 4 osób' Radny Mnoshw Drcbn' ]ł!di] żgodę
na posolmie go w Śk]ad konisji' Projekfu uchwaly nie na, alg zap!'tal cfy radni }Traają
zcodę napodjęcie lakiej uchBaly

G]osowa]o ]5 mdnych - oddmo l5 gIosólv..2''
Pżewodńiczący stwiedzil. że uchwała zosta]a podjęta FdnoE|ośnie'

E KNsan Miosek o plzyjlzenie się uchwalonr, któE
casów zarządu Gminx którc są aktualnc a kóE nie'
PŹewodniczący Rady 'odpoNiedzial, fe $spólnie z Pfuią

byly podejnowane jeycze za

Anią Panck - Radcą Pnwn'm

closowalo l5 radnych oddano 14glosów,,u.,'2 glosy ..pżeciw.,. l głos ..sśżymujący się.'
Przewodniczący stwiedzil' ż€ więkyościąE|osów zasady ob|ic7lnia dict iadnych pozoslają takie

K' PolaĄki ńdny ' poruszyl spBwę diet radnych od narca lŁasla dieta na podlóże
sl!żbowe więc aut!]natycfnie dużo wzośnic dicla radnych ZaPrcpono]vał aby hniejsfyć
punky {' laki sposób aby diely pozosaly jar do lcj pory ta, . pŹesodniczący ]8 -
kfulność diety na podóże służbowe (by]o 45 krolność)i 2'Ćy pżervodniĆfącego i
FzewodniczĄcy komhji2] krohość (bylo ]0'koInośó)i pozoŚali Bdni 2l'krctność (bylo
28.krclność) to jesl pnwie 39 lys' roczńic stwierdzi]] że w sąsiednich cmińach ńdni nają

Anduej Pietroszka - radny Ślwiedzil, źe najwlaiejsze jeŚ żeby nie poszlo rv elel, że
radni pods'żsają sobie diety to jesl autonatychic jczcli Mrasa dieta na podńŹe
s]UŹbÓwe' 10 nie jest pod*Tżta, nie będzie glosowma . powiedzial. żc nówi to do

E' Kassan 'adny stwiedzil' ie kolesa Polański rłamienił gnriny' w któr'ch mdni mają
niżsre dietx a np gmina Dlugo]ęka c,y c,eńica mają duŹo $Ęcej i ńikl z lego Poqodu

PŹcwodniczący Rady uządfi] glosowanic. klo jesi ,a Ą'n aby odacić w calości
propozycję Bdne8o K' Polmski€Bo

wójl onówil spnwę inlrŻy sponovej ńa ternie Daszej gniny fł]Yod} triallonowe.
2l lipca 20l] i tj. niedziela' któE będzie niala rangę mistŹoslw Po]ski. będfie lo sluż}']o
dobrcj !Ńnocji eminy i jeziora' chcialby u'skać zgodę na prowadzenie rczrów &
stdostą w sprawie jatiegoś udzialu w lyn pŹedsięvzięci!' Juf jesl ponad dwuŚu
zgłosfonych sponowców więc impreza musi się odbyć' Po odb}tych rcZnowach ze stdoslą
pŹekafe ńdnyD szrecółowe infomacje'
vójl omówi| ównieŹ spńwę wyda&ów na proces ]vejścia w życie uchwal śnieciovfch'
Będzie to wyfragalo pży8otoweia jesrcze dwóch dokumentów - specynkacji i koncepc.ji
zoiganifo$fuia PszoK.punklu sclckĘ$'nej fbiórki odpadówkomunalnych,
są dwie ofeńf m opracoweie tych dokumenlów koncepcja fo€eifovfui! PszoK
kosftowa]aĘ 7 3 30 2l, brum ' a specyfiklcja 4 920 zl. bruflo
wójt zpy(al, czy uyŚka ałceptację na $Tdalkolwie śtodków pŻynajnnicj na tą
specynł&ję i koncepcję zorgaircwmia Psfo(
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P l zeqodn i . ,ąc  po\ ied ' ' l '  T  Komb]d Uo 'o  oJ\ i '  v  o rL  oeJ/  c  miJ |J  po ' |ed le r i c  V

'p ' ' . " "  
" . " " i ; ' "  

a 'ao  /o)Nd]| i  '  nJo '{U ' ' ó  l ' on| . \or . \ i '  t ' l . '  /o 'Ur .  óqn| . /

omówiońeopracowańielychdokunenlósl
E' Kassan tdny korzyŚając z obccności iadneBo .owiatoŃego porusfyr sprawę Óz'!ry

w d.oaze.v uo1owie ltłym. spru{ę 1ę juŻ polusf.t qc4śncj' Po dszc^ porslaje lm

ka]uża i budynek Pmi M;hfy;kiej jeŚ zaclrlaP'lMny' Tżeba na cło coś lam frobić

lonie\łaż budynok niszczejc'
ioruszył ńłtiez sprawę ałłii wody. fcada się z tym. że awarie się fdarzaja. a|e na|eży o

Am powiadanriać |udzi voda po awani jest badzo brudna'

A' Pietruszka- radny poinfonno{ał. że \'z{iązku z lą awarią flożł] inleĘclację.is €nną

do ZcK. poniervaż ; sobolę olŻyńał bardzo dużo mkrĆz}aĘ'ch tele|onów to by|a

echema' Pźedśawil odpowiedź. któlą otzyńa| na zlożoną ińIerpelację i stł'ierdził. że

;Jh  rE  Jn 'kn ie  " ię .  c le  ' Jo , ie  poqnn o . .  po ' 'bdoT 'e  l
!Łewodniczący stwierdzil. że laasdi! tÓ jest końsek$'encja 'ego co ńie było zrobone rck

i*. r".i.L cospoa.u i Mienia podczś ł'afdo}€go posiedzenia spisaIa kilka

aecal ao zrotjlcnia i atu.at la aw&ia by]a do UniłnĘci! Zwńcil siq do vójta aby z

Kierownikienr ZGK s'óci] do tego i plzeańalizoNal cojesldo 7lobicn'a
Jolanta Borecka sollys lvsi Mieikó{ - stwierdu i]a' żE równocześnie f awdią fabrak]o Lei

śNiatla, oktślila tą sytuację .'1o byl końicc ślviatd' U\łaŻa' fe wlakich s}tuaclach należy
povi3domić lalrie osoby jak soltys i mdnj
fuójl zobo\'iązal się zi*jcić N;gę Kieńwiikowi zcK aby intbmowaI sÓh'$ i Iadnych

o Glo lodmiu a*ah.h, Nadmienil, że rykÓnmie poląĆTnia BożyBnievu z suw rv

Mieikowie i;i bddzo kosztown}m pŹedsięlvzięciem ok. 400 lys' zI. NaleŻy się do tej

l ,  "o io . . r  ta r r  -  (w.d/ . r .  /e  ropreon. . ie roq .k  / ,  K  o ,  d r  ' e  ro  bcd .  e

wójl odpowiedzial' d ż. seno polączenie sNdni, a jeszcze lochodzi odĆięcic '

srybudołanie no\łej lilrii
P;ełldniczący sp;ośowal, fe b'ł podańy koszL 250 lys. |ad byla jes7cze Śacja w

H' Ka;ncrczak d|ateso byli pży]ęci 2 pracosnicy' bo będzie lo robione
Jolda Popichka zelosila uszkodzony mostek luż za zmticn w Dońanicach i popros'ła

ood n ie . J f "d 'oe .  Dr/ )  P" . '  l . eda l  Y1 'es/ i r "  ras  e  'ob

o" . , " ,  po ,1u . i r . j " , i ' .  r '  ' r "  p ro .ooa-\o" - ie  s l  p  / \ ' r  id l re ' \ J  \  / -o 'd lo

A:riems,ra - nawiąza]do oc apyrvoia budyŃu'byl zrcbiony odcinck drcgi dÓ jego

oo ' . ' i  ' . |a | |e$raJa 'uo|ó  .5 '  oZoo1 fd|e . '  | \ s ' |acoo .uo|ot l l  \ad  I ie1 i | '

. *i* po" i""*' Z.-." s' 'ereLa tro(i a te 'o oed . obior e c 1r\ d rd i' błd7o

am" s  a . "  ^ lo ' ' " .ęood 'a 'eł1 ieo l ' c ' p?e ,Do . l . . e  . ]  r .d / i e |e  ' i e  Yo/nJ

lrf7ew.dniĆ7acv boinfońowal. E w sobolę 2]'02'2013 replezentacja nls,ych

sa.".ąa""ji ;nęk a niejsc, w lralos1m fumGju piłki ńohej w Jrrdanowie, a

'eptżentac.ja szkoly lodslaNorej zajęla l niejsce iv sllzelińic'
Ris,ed Łącz podziękolval awodnikon za udzial w rozglyrvkrch i f|oży] wniosk o

zakul kosalek sponoĘ'ch
\4'rcs]Jw 5l3u "jri oy.|'o'GoK pŹek'i] (.|lJ 1loms'i.
. iest osloszonv nabó; Mioskół' od l ńma \' LcD - nama]via do skladeia Mioskólv

sjr.eó]n* p;* *ouy p.y*umc prcwadzące dzialalnośó pofaiolnicfą je$ MpieBnie

. LoD s|eAie - donnmsowanie nJ tJsy fuDśJcznc
o 'g .1 i l ; tŃ )  ]oJ  ' ' Babs l '  qF . ' o -  /o ( ' -  Dr ' aŃobF  \d| l .Y f f .a  oo|a|a ' i / '



. inp!% 'Mfiinoł@ie" w Dm rckU dmdliow bą piątku' nie będzi. muzyki rcckowej'
będą saty i folt]or

B&vodniczący poinfomosżł' że w ciągu 30 dli mui się odbyć sesja Rady r Mględ! m tmin
rczlatraia Śl@g' o@ loŚiedenie Kooisji Rewizyjnej'
NsĘI)ńe znk!ął obEdy słowei ''z.my!am sesję Rady Gńiny Mi€ików.

Nagranie s€sji RG sianowi załącutik do protokoh - ptyta cD'

rń..4Ąoir.{l fuŁr


